
Odpowiedź na Interpelację 71/2017 z dnia 19.06.2017 

 

 Brzegi rzeki Bystrzycy wzdłuż nowej drogi rowerowej już oczyszczone. Dobra robota U.M.! 

 

 



 


